
Joanna Hofman- Kupisz

radna Rady Miasta

Wloclawek

Wioclawek, 26.02. 201.9 r,

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

INTERPEI.AC'A

dotyczqca

w imieniu mieszkaric6w wtoclawka, zwracam siq z zapytaniem czy istnieje

moiliwosi naprawienia nawierzchni ulicy przy parkingu KMp, kt6ra na chwilq obecnq

stanowi duie zagroienie dla u2ytkownik6w ruchu, gdyi dziury w nawierzchni siqgajq

kilkunastu centymetr6w glqboko$ci.

Pragnq nadmienii, ie z tej drogi dojazdowej korzystajq nie tylko mieszka6cy sqsiednich

ulic i pracownicy KMP, ale r6wniei pracownicy i interesanci powiatowego Inspektoratu

Budowlanego oraz rodzice idzieci itobka Elemelek.
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